
Bijlage N4: 

Van: niek knaap < | 
> 

Datum: 
26 oktober 2022 

om 
09:38:23 CEST 

Aan: 
Vos Arjan de 

< Ad^S5 
@mjddendelfland 

l 
> 

Kopie: 
Andre Gebben|||H^^^^^^^I 

< 

Onderwerp: Antw: Voorzitter voor de extra raadsvergadering 14-11 

Hoi Arjan 
en 

André, 

Ik 
zag 

hem al 
een 

beeQe aankomen, heb met m'n fractiegenoten overlegd 
en 

ben bereid deze 

avond voor te zitten. 

Wordt " uitdagend. " Maar is ook wel gaaf 
om een 

keer te doen. 

Maar: André als jij hier ook ambities in hebt 
gaan we 

loten. ;-) 

Groet, 

Mek 

Op 26 okt. 2022 
om 

09:21 heeft Vos Arjan de < AdeVos @middendelfland.nl > het volgende 

geschreven: 

Ha Niek 
en 

Andre, 

Zoals jullie bekend is er op maandag 14-11 een extra (openbare) raadsvergadering met 

één agendapunt. 

Het agendapunt is de portefeuille van 
de burgemeester 

en 
hij kan dus 

geen 
voorzitter 

zijn. De plv voorzitter is Ed Roeling, 
maar 

hij heeft te kennen 
gegeven 

dat hij die avond 

de voorkeur geeft aan het woordvoerderschap van zijn fractie. 

Ik ben op zoek naar een plaatsvervangend voorzitter voor die avond. 

Het Presidium heeft ingestemd met mijn suggestie om één van jullie te vragen de 

raadsvergadering 
voor 

te zitten. 

Dus daarom de 
vraag aan 

jullie: wie is bereid 
om 

deze taak 
op 

zich te nemen? 

TER INFO 

1 Het wordt wellicht 
een 

vergadering 
met 

meerdere insprekers 
en 

wellicht emotie. 

2 Als plv voorzitter blijf je gewoon lid van de raad: dus bij een eventuele stemming kan 

je 
gewoon 

meestemmen (en gaat 
er geen 

stem 
namens 

de fractie verloren). 

Met vriendelijke groet, 

Gemeente Midden-Delfland 

Arjan de Vos | Raadsgriffier 

Anna 
van Raesfeltstraat 37 | 2636 HX | Schipluiden | +31 (0)15 380 4108 

Kantoordagen: maandag tot en met donderdag 

Kijkt u voor meer informatie over Midden-Delfland op www. middendelfland. nl en www. cittaslow-nederland. nl 

■ Püicjemeente 

■ÉÉfÉMIdden-Oemand 

/. iMëm' 

Ga bewust 
om 

met het milieu. Print deze e-mail alleen als het echt nodig is. 



Heb jij interesse/tijd om aan 
het overleg deel te nemen? 

Met vriendelijke groet. 

Gemeente Midden-Delfland 

Arjan de Vos | Raadsgriffier 

Anna van Raesfeltstraat 37 | 2636 HX | Schipluiden | 06 - 82055630 

Kijkt u voor meer informatie over Midden-Delfland op www. middendelfland. nl en www. cittaslow-nederland. nl 

* NNI Gemeente 

< ■*MlWidienDelfl«nd > 

m m m m m m 

BEHANDELING VOORSTEL OPVANG 
EN 

LOCATIE VLUCHTELINGEN 
EN 

FLEXWONINGEN 
IN 

COMMISSIE 

11-10 en RAAD 25-10 

Uitgangspunten vanuit de 
Griffie 

Uitgangspunten: 

Vergaderingen volgens het vaste gebruikelijke protocol 

Aankondiging vergaderingen in Gemeente-Info (actie Griffie / Communicatie) 

Publicatie agenda Commissie 
op 

5-10-23 

Publicatie agenda Raad op 19-10-23 

1. 

2. 

3. Inspreekmogelijkheden zijn 
qua 

aantal deelnemers verruimd 

NORMAAL: 
voor 

agendapunt inspreken: 30 minuten met 5 minuten 
per 

spreker (bij 
meer 

dan 6 

sprekers kan tijd per spreker worden ingekort) 

NU: 
voor 

agendapunt inspreken: 60 minuten met 5 minuten 
per 

spreker (bij 
meer 

dan 12 sprekers 

kan tijd 
per 

spreker worden ingekort) 

Insprekers moeten zich vooraf aanmelden (tot 12. 00 uur middag) bij griffie 

Insprekers worden 
per 

mail gebriefd 
over gang van 

zaken (actie griffier) 

In publicatie wordt melding gemaakt 
van: 

Verplichte aanmelding tot inspreken 

Beschikbaarheid ruimte 
op 

publieke tribune (20 plaatsen) 

Beschikbaarheid kantine (ca 120 plaatsen) 
voor 

volgen via scherm 

Aanmelden voor aanwezigheid als toeschouwer 

Beschikbaarheid llvestream vla website gemeente om thuis mee te kijken 

Publieke tribune beschikbaar 
voor: 

Insprekers (gereserveerde ruimte) (ca 12 -15); 

Overige 
belangstellenden 

(ca 20) 

4. 

5. 

Foyer 
en 

zaal alleen toegankelijk 
voor 

Leden commissie 
en 

college; 

Pers; 

Afdeling Communicatie (voor begeleiding pers); 

Insprekers 

6. 

Bij glazen deur hal 
- foyer: 

toegangscontrole 

Lijst met aanmeldingen insprekers beschikbaar 
voor 

toegangscontrole 

Insprekers nemen plaats In vergaderzaal (rij stoelen langs het raam links) 

Nadat alle insprekers hebben gesproken dan plaats laten 
nemen op 

publieke tribune (ruimte 

reserveren) 

Voorzitter is verantwoordelijk 
voor 

handhaving orde vergadering 
en 

vergaderruimte 7. 



Kijkt u voor meer informatie over Midden-Delfland op www. middendelfland. nl en www. cittasiow-nederiand. ni 
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Ga bewust 
om 

met het miiieu. Print deze e-maii aiieen ais het echt nodig is. 

Van: Hemmen Bram 
van < 

BvanHemmen @middendelfland.nl > 

Verzonden: vrijdag 22 september 2023 14:07 

Aan: Vos Arjan de 
< AdeVos(5)middendelfland.nl: > 

Born fciart^ < MBorn(5)middendelfland.nl: > 
|; niek knaap 

|; > 
Voskamp, FA (Fred) < favoskamD(5)middendelfland.nl > 

Onderwerp: Voorbereiden vergaderingen 
van 

11 
en 

25 oktober 

Heren, 

Gezien mijn afwezigheid en de relatieve complexiteit van de vergaderingen 

van 11 en 25 oktober stuur ik u deze mail. 

Komende twee weken is de rol van voorzitter van de raad en de rol van 

bestuursorgaan burgemeester (ivm openbare orde en veiligheid) verdeeld over 

twee personen. Beide hebben andere bevoegdheden en dat vraagt meer 

afstemming dan in een normale setting. 

Om die reden heb ik met de griffier en de secretaris afgesproken dat er 

komende week een overleg wordt gepland voor de voorbereiding van de 

vergaderingen van 11 en 25 oktober. De doelstelling van dit overleg is: hoe 

zorgen we 
dat 

we 
de democratie maximaliseren 

en 
de veiligheid waarborgen. 

De genodigden zijn: Ed (plaatsvervangend voorzitter raad), Niek (tweede 

plaatsvervanger), Fred (als loco burgemeester), Arjan en Martien. Ik kan me 

voorstellen dat de adviseur OOV ook aansluit, maar dat laat ik graag aan de 

secretaris. 

De verdere voorbereiding voor dit overleg wordt gedaan door de griffier en 

de secretaris zodat er in basis een aantal opties ter bespreking op 
tafel liggen. 

Veel wijsheid gewenst, in geval van nood ben ik alleen via WhatsApp 

bereikbaar. 

Met vriendelijke groet. 

Gemeente Midden-Delfland 



drs. A. P. J. van Hemmen | Burgemeester 

Anna van Raesfeltstraat 37 | 2636 HX | Schipluiden | +31 (0) 6 8205 9894 

Kantoordagen: maandag tot en met donderdag 

• Kijkt 
u voor meer 

informatie 
over 

Midden-Delfland 

op www. 
middendelfland. nl 

en www. 
cittaslow-nederland. nl 

• Ga bewust om met het milieu. Print deze e-mall alleen als het echt nodig Is, 

< 
memo toegang commissie- en raadvergadering Opvang en Flexwonen.docx > 

Van: niek knaap < | 

Datum: 21 september 2023 om 08:20:50 CEST 

Aan: Vos Arjan de < AdeVos @middendelfland.nl > 

Onderwerp: Antw: Vergaderingen oktober over vluchtelingen 

Hoi Arjan, 

Ziet er in de basis goed uit. Ik heb voor nu geen opmerkingen behalve dat het denk ik 

goed is om na te denken over hoe we de toegang tot deze vergaderingen enerzijds 

menselijk houden (en het dus niet blauw ziet door aanwezigheid politie en beveiliging) 

en anderzijds de veiligheid van betrokken medewerkers, commissie en raadsleden en de 

andere aanwezigen wel gegarandeerd is. 

Ik ben niet in staat om vandaag deel te nemen, maar ga er vanuit dat we op enig 

moment nog wel gebriefd worden zoals ook in je lijstje met aandachtspunten staat. 

Het wordt een bijzondere cyclus. . . ;-) 

Groet 

Niek 

Op 20 sep. 2023 om 18:01 heeft Vos Arjan de < AdeVos @middendelfland.nl > het 

volgende geschreven: 

Ha Niek, 

In oktober staan een extra commissie- en raadsvergadering op de rol over voorstel 

opvang en locatie vluchtelingen en flexwoningen. 

Na de bewonersbijeenkomst en ondernemersbijeenkomst is nu de voorbereiding voor de 

oktober-vergaderingen actueei. 

Morgenmiddag (donderdag 21-09) heb ik om 15. 00 uur een overleg met 

gemeentesecretaris Martien en medewerker OOV Chantai Hofman. 

Dit overieg is digitaai via TEAMS. 

Ter voorbereiding hierop heb ik vanmiddag een lijstje uitgangspunten en 

aandachtspunten opgesteid (bijiage). 

Heb jij nog opmerkingen of aanvullingen? 



Bijlage N5: 

Van: niek knaap 
< | 

> 

Datum: 28 september 2023 om 09:36:46 CEST 

Aan: Vos Arjan de 
< 
AdeVos @middendelfland.nl > 

Onderwerp: Antw: Afstemmingsvraagje: inspreken raadsvergadering 11 oktober 2023 

Lijkt 
me 

prima! 

Ik zal m'n haar kammen en netjes " in de gel " zetten © 

Groet, 

Niek 

Op 28 sep. 2023 om 09:32 heeft Vos Arjan de < AdeVos(a)middendeifiand.nl > het volgende 

geschreven: 

Dank 
voor 

reactie. 

Aanbieden: Insprekers willen 
aan 

de raadsleden 

Mijn suggestie: aanbieden 
aan 

jou als Voorzitter, (jij kan symbolisch doorgeleiden). 

Ik ga met insprekers in contact om met hen af te spreken dat zij info vooraf met mij 

delen, zodat de raadsleden het ook vooraf kennen. 

Met vriendelijke groet. 

Gemeente Midden-Delfland 

Arjan de Vos | Raadsgriffier 

Anna van Raesfeltstraat 37 | 2636 HX | Schipluiden | 06 - 82055630 

Kijkt u 
voor meer 

informatie 
over 

Midden-Delfland 
op 

ww\w. middendelfland. nl 
en 

www. cittaslow-nederland. nl 

< image001.jpg > 
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Ga bewust 
om 

met het milieu. Print deze e-mail alleen als het echt nodig Is. 

Van: niek knaap < | 
> 

Verzonden: donderdag 28 september 2023 09:29 

Aan: Vos Arjan de < AdeVos @middendelfland.nl > 

Onderwerp: Re: Afstemmingsvraagje: inspreken raadsvergadering 11 oktober 2023 

Lijkt 
me een 

prima insteek. En in 10 min is 
er 

ruimte 
voor genoeg 

achtergrond 
en 

signaal. 

Ik begrijp uit wat appgroepjes dat de aanbieding 
aan 

de raad/commissie is? Wie neemt dat 
aan 

in 

ontvangst? 

Of is het 
voor 

het college/de burgemeester? 

Hoor het graag! 

Groet, 

Niek 



Op 28 
sep. 

2023 
om 

08:50 heeft Vos Arjan de 
< 
AdeVos @middendelfland.nl > het volgende 

geschreven: 

Ha Niek, 

Deze aanmelding om in te spreken op 11 oktober is eigenlijk een dubbele: 

1. Twee insprekers en resultaat aanbieden 

Dat betekent 2x5 minuten en tijd voor overhandiging petitie: ik schat in bij elkaar 15 

minuten. 

MIJN SUGGESTIE is om toch iets aan time-management te doen door inspreektijd en 

overhandigen te maximeren 
op 

10 minuten. 

Bij bevestiging aanmelding, wil hen hierop attenderen. 

Hoe steek jij hierin? 

Ik lees jouw reactie wel. 

Met vriendelijke groet. 

Gemeente Midden-Delfland 

Arjan de Vos | Raadsgriffier 

Anna 
van Raesfeltstraat 37 | 2636 HX | Schipluiden | 06 - 82055630 

Kijkt 
u voor meer 

informatie 
over 

Midden-Deifland 
op www. 

middendeifiand. nl 
en www. 

cittaslow-nederland. nl 

Van: 

Verzonden: woensdag 27 september 2023 18:26 

Onderwerp; Aanmelden inspreken raadsvergadering 11 oktober 2023 

Beste heer de Vos, 

I, 
gebruik 

van 
het inspreekrecht bij de Graag maken 

raadsvergadering 
van 

11 oktober. 

Aan het einde van onze spreektijd zullen we dan het resultaat van een petitie overhandigen aan de 

raadsleden van de 6 partijen. 

Deze staat 
nu nog 

openbaar via de volgende website: httDs://Detities. nl/Detitions/Dlaats-aeen-azc- 

in-midden-delfland?locale=nl 

Nog 
even 

de 
gegevens op een 

rij: 

1. Datum raadsvergadering^lloktobei^02^^^^^^^ 

Personen inspreken: 

Delfland) 

3. Aanbieden petitie: Plaats 
geen AZC in Midden-Delfland 

Graag verneem ik van 
u of u 

hiermee voldoende informatie heeft ter voorbereiding en op welk 

tijdstip 
u 

ons verwacht in het gemeentehuis. 

Hierbij dank ik u vast voor uw reactie. 

Met vriendelijke groet. 

(inwoners Midden 

(mede namens 

I) 



Bijlage N6: 

> Van: 
niek knaap 

Datum: 14 november 2022 om 15:08:42 CET 

Aan: 
Vos Arjan de < AdeVos @middendelfland.nl > 

Onderwerp: Antw: Raadsvergadering 14-11 

Hoi Arjan, 

Fijn, ik zal er rond 19:00 zijn om op tijd de sfeer te voelen. Ben benieuwd of de lijst met insprekers 

nog 
gaat groeien. 

Tot dan 

Groet, 

Niek 

Op 14 nov. 2022 om 14:23 heeft Vos Arjan de < AdeVos(aimiddendelfland.nl > het volgende 

geschreven: 

Ha Niek, 

Vanavond de raadsvergadering: 

1 totnutoe twee insprekers (bijlage). IK zet lijst rond 16. 30 -16. 45 uur in IBABS. 

Aanmelden kan tot aan begin vergadering. 

2 fracties met technische vragen (WD en Mijn Partij) 

Aan college gevraag dom uiterlijk 15. 00 uur te antwoorden. . 

3 raadsvergadering: twee termijnen in principe, tenzij een 3® ronde gewenst is 

Ik verwacht wel veel interrrupties onderling. 

Wellicht aan het begin melden wat de bedoeling van interruptie, zodat je kan ingrijpen 

bij uitgebreide versies 

Schroom ook niet om te schorsen voor overleg. 

Ik ben er vanavond rond 18. 45 uur 

Met vriendelijke groet. 

Gemeente Midden-Delfland 

Arjan de Vos | Raadsgriffïer 

Anna van Raesfeltstraat 37 | 2636 HX | Schipluiden | 06 - 82055630 

Kijkt u voor meer informatie over Midden-Delfland op www. middendelfland. nl en www. cittaslow-nederland. nl 

Ga bewust om met het milieu. Print deze e-mail alleen als het echt nodig Is. 



Bijlage N7: 

Bom Martien MBom @middendeltland.nl > 

Aan:U 

Do 28-9-2023 09:26 

Hi Niek, 

Succes vandaag. 

Ik zie dat Fred zelfs nog een veel efficiënter voorstel doet. 

Mocht het toch 
een 

afspraak worden dan verwacht ik, 
op 

basis 
van 

de reacties tot 
nu 

toe, 

dat deze niet deze week wordt gehouden. 

Met vriendelijke groet, 

Martien Born 

Gemeente Midden-Deifiand 

Drs. M. A. I. Born EMIA I Gemeentesecretaris - Algemeen directeur 

Anna 
van 

Raesfeltstraat 37 I 2636 HX I Schipluiden i (015) 380 41 11 

Midden-Delfland is in 2008 uitgeroepen tot de eerste Cittaslow 
van 

Nederland. Dit Is het wereldwijde netwerk 

van 
gemeenten dat zich sterk maakt 

om 
de kwaliteit 

van 
leven te verbeteren. Kijk 

voor meer 
informatie 

op www. 
middendelfland. nl 

en www. 
cittaslow-nederland. nl. 

Ga bewust om met het milieu. Print deze e-mail alleen als het echt nodig is. 

Disclaimer 

Van: niek knaap 
> 

Verzonden: donderdag 28 september 2023 05:23 

Aan: Born Martien 
< 
MBorn @middendelfland.nl > 

Onderwerp: Re: Vergaderingen van 11 en 25 oktober: uitgangspunten vanuit Griffie 

Hoi Martien, 

Vandaag deelnemen is 
voor 

mij ónmogelijk omdat ik in 
een 

werksessie zit bij mijn werk. 

De afspraak morgen om 
16:00 kan wel 

maar 
mijn voorkeur heeft de die 

van 
maandag voorafgaand 

aan 
de vragenronde 

voor 
de begroting. 

Laat 
maar ff weten wat het wordt, ik zal m'n mail in de gaten houden. 

Groet, 

Niek 

Op 27 
sep. 

2023 
om 

18:19 heeft Born Martien 
< MBorn(S)middendelfland.nl > 

het volgende 

geschreven: 

Cynthia, Ed, Niek, Fred, Arjan, 

Bijgaand de notitie die we vanuit 008tV hebben gemaakt 
met 

de scenario's. Dit is 

hetgeen 
waar 

Arjan 
naar 

verwijst dat Fred vanuit de rol als locoburgemeester 
nog 

verspreiden. 

zou 



Tussen de scenario's zit geen verschil qua aantal omdat er wordt uitgegaan van het 

maximaal toelaten van belangstellenden. Het verschil is dat dit maximum of op de avond 

zelf ontstaat of van te voren wordt gehaald. De voor en nadelen van beide opties zijn 

evident. 

Het is goed erover te spreken. Te kiezen en duidelijk te maken wie verantwoordelijk is 

voor de uitvoering en gevolgen van de keuze. 

Ik merk dat een voorzet voor een afspraak nog niet verder is gekomen. Arjan heeft mij 

nu gevraagd om een datum te prikken voor onze afspraak. Ik zal dat doen door voor 

enkele momenten een optie te mailen via de outlook agenda. Als ieder daarop wil 

reageren dan komen we hopelijk op een overleg uit waar ieder digitaal bij aanwezig kan 

zijn. Er zal ook een optie op 2 oktober bij zijn die kan fysiek. 

Met vriendelijke groet. 

m Born 

Gemeente Midden-Delfland 

Drs. M. A. I. Born EMIA I Gemeentesecretaris - Algemeen directeur 

Anna van Raesfeltstraat 37 I 2636 HX I Schipluiden I (015) 380 41 11 

Midden-Delfland is in 2008 uitgeroepen tot de eerste Cittaslow van Nederland. Dit is het wereldwijde netwerk 

van 
gemeenten dat zich sterk maakt 

om 
de kwaliteit 

van 
leven te verbeteren. Kijk 

voor meer 
informatie 

op www. 
middendelfland. nl 

en www. 
cittaslow-nederland. nl. 

< image003.jpg > 

Ga bewust om met het milieu. Print deze e-mail alleen als het echt nodig is. 

DIsclaimer 



Memo 

Afkomstig van Hopman, Cynthia 

Zaaknummer 513421 

Portefeuillehouder Bram van Hemmen 

Voorstel afgestemd met Martien Born 

Onderwerp 

Bijlage(n) 

commissie- en raadsvergaderingen oktober 2023 

Inhoud memo 

Dilemma 

Xn oktober zijn er twee openbare vergaderingen waarin wordt gedebatteerd 

en besloten over een onderwerp waar veel belangstelling voor is. 

Het gaat om de commissievergadering op 11 oktober en de raadvergadering 

op 25 oktober. Het agendapunt " opvang en flexwonen " wordt behandeld. 

De gebruikelijke werkwijze tijdens openbare commissie- en 

raadvergaderingen is dat zowel inwoners als niet inwoners van de gemeente 

de vergaderingen kunnen bijwonen vanaf de publieke tribune. Daarnaast is er 

een mogelijkheid om in te spreken. Beide vergaderingen zijn zoals altijd ook 

te volgen via een livestream. Normaal gesproken zijn de 30 plaatsen op de 

publieke tribune meer dan voldoende. 

Gelet op de druk bezochte informatie avond voor omwonenden op 18 

september in de Hoornbloem is te verwachten dat de commissie- en 

raadsvergaderingen ook druk bezocht gaan worden. 

Het gemeentehuis kent een beperkte capaciteit voor aanwezige personen in 

het pand. Vervolgens de gebruiksvergunning mogen er maximaal 160 

personen tegelijk in het pand aanwezig zijn. 

Dit betekent dat er mogelijk een verschil gaat ontstaan tussen wat de 

burgemeester vanuit Openbare Orde en Veiligheid kan toestaan en het belang 

van de voorzitter van de raad met betrekking tot de openbaarheid van de 

vergadering. 

Nu vanwege de afwezigheid van de burgemeester deze rollen zijn verdeeld 

over twee personen is afstemming logisch. 

Mogelijkheden 

Er zijn diverse mogelijkheden om de openbaarheid van de commissie- en 

raadsvergadering te regelen. Er zijn in de basis drie varianten. 

De openbaarheid organiseren met maximaal toegestane aantallen 

1. 

publiek zonder aanmelding (zoals altijd); 

De openbaarheid organiseren met maximale toegestane aantallen 

2. 

publiek met aanmelding; 

3. De vergaderingen organiseren via livestream voor publiek en insprekers 

op uitnodiging. Dit betekent geen andere toestroom dan die van de insprekers 

Voorstel 

De vergadering organiseren met aanmelding. Dit betekent dat degenen die 

zich hebben aangemeld en bevestiging kregen weten dat ze naar binnen 

kunnen. Voor hen is er plek. Degenen zich niet aanmelden of geen bevestiging 

kregen weten op voorhand dat zij het pand niet in kunnen. Dit zal dan________ 



waarschijnlijk wel een teleurstelling zijn maar een die dan al bekend vooraf 

aan de avond en het vertrek naar de locatie was. 

Werkwijze 

Waar 

Voor insprekers kan er, na het inspreken, gebruik worden gemaakt van de 

publiekstribune. 

Voor reguliere bezoekers wordt er gewerkt met een gemaximeerd aantai 

bezoekers dat via iivestream de vergadering kan voigen in de kantine. 

Het totaal van aanwezige personen van 160 wordt niet overgeschreden. 

Hoe 

Om de vergadering bij te wonen kan een belangstellende zich online 

aanmelden voor één of beide vergaderingen. Aanmelden gaat via het principe 

'wie het eerst komt, het eerst maalt'. De volgorde van aanmelding is de 

volgorde van selectie. De selectie stopt als het maximaal aantal toelaatbare 

bezoekers is bereikt. 

De toegang van de belangstellende wordt verstrekt op naam. Er wordt een 

persoonlijk uitnodiging verstuurd. Dit is het toegangsbewijs voor de 

vergadering. Daarbij moet de belangstellende zich bij de toegang legitimeren. 

Het aanmelden wordt gemaximeerd op het maximaal in het publieke deel van 

het pand toegestaan aantal van 160 personen. Hierbij is rekening gehouden 

met de huidige gebruiksvergunning, het aantal te creëren zitplaatsen, afstand 

tot het scherm, vluchtroutes, ventilatie en looppaden. 

Van dit aantai van 160 gaat het aantal reeds aanwezige personen af. Dat zijn 

de raadsleden, de collegeleden, de medewerkers zoals de griffier en de bodes. 

Dit aantal wordt geschat op 45. Van het resterende aantal van 115 gaan de 

insprekers af. Dit betekent dat we op voorhand rekening moeten houden met 

ongeveer 100 personen die vanuit het pand kunnen meeluisteren. 

Insprekers krijgen na aanmelding vooraf bij de raadsgriffier sowieso toegang 

tot de vergadering waar hij/zij wil inspreken. Hier is geen maximum aan 

verbonden. De publiekstribune biedt een maximum van 30 plaatsen. 

Mochten er nadat al de plaatsen zijn toegekend zich plots nog insprekers 

aanmelden. Dan zijn er voor deze laatste insprekers geen zitplaatsen meer, 

dan moeten diegenen na het inspreken het pand verlaten. 

Waarom dit voorstel 

Het is niet toegestaan om meer dan 160 mensen in de beschikbare ruimten 

toe te laten. Dit is gebaseerd op de gebruiksvergunning. De gemeente dient 

hierop te handhaven en kan daar dus niet zelf zomaar van afwijken. 

Dit betekent dat er dus een maximum zit aan het aantal mensen dat binnen 

kan komen. Daardoor zijn er zorgen over een ordentelijk verloop van beide 

vergaderingen als er een grote bezoekersstroom naar het gemeentehuis komt 

die pas op dat moment verneemt dat er geen plaats is. 

Capaciteit 

De capaciteit dat het gebouw aan kan volgens de gebruiksvoorschriften is 

beperkt tot 160 personen. Dit is belangrijk voor het brandveilig gebruik van 



het pand. Denk hierbij o. a. aan het aantal mensen dat tijdens nood een pand 

(of delen hiervan) niet snel 
genoeg 

kan verlaten. 

Openbare orde 
en 

veiligheid 

Om de veiligheid 
van 

alle commissieleden, raadsleden, medewerkers 
en 

bezoekers te waarborgen worden 
er 

maatregelen getroffen om de 

vergadering, maar ook het bezoek aan het gemeentehuis zo ordelijk en veilig 

mogelijk te laten verlopen. Hiervoor wordt 
een 

risicoanalyse gemaakt waarbij 

o. a. 
wordt gekeken 

naar 
de invloed 

van 
de bijeenkomst 

op 
de openbare orde 

en 
veiligheid 

en naar 
mogelijke gezondheidsrisico's 

voor 
de bevolking. 

Een 
van 

de grootste risico's bij specifiek deze vergaderingen zijn 
een 

te grote 

toestroom 
van 

bezoekers. Dit kan in het pand leiden tot opstoppingen, 

valpartijen, gevaarlijke situaties, opstootjes, verdrukking, 

brandveiligheidsrisico's en wanordelijkheden. Buiten het pand kan dit ook 

leiden tot opstoppingen, valpartijen, gevaarlijke situaties, opstootjes, 

verdrukking, 
maar 

ook tot verkeersonveilige situaties, blokkeren 
van 

de 
weg 

voor het aanrijden van de (vrijwillige) brandweer, de uitruk van de 

brandweer, verstoringen van de openbare orde. 

Door één van 
de grootste risico's 

weg 
te 

nemen 
wordt direct 

een 
grote 

bijdrage geleverd 
aan 

de veiligheid 
en 

de te 
nemen 

maatregelen 
voor 

deze 

bijeenkomsten. 

Uiteraard gaat deze keuze gepaard met een 
heldere communicatie richting de 

bezoekers van de bijeenkomsten zodat zij tijdig geïnformeerd zijn over de 

gang van 
zaken. 

Van: Vos Arjan de < AdeVos^middendelfland.nl > 

Verzonden: woensdag 27 september 2023 15:46 

Aan: niek knaap Ed Roeling 

CC: Voskamp, FA (Fred) < favoskamD @middendelfland.nl; > 

Born HartiH < MBorn @middendelfland.nl > 

> 

Onderwerp: Vergaderingen van 11 en 25 oktober: uitgangspunten vanuit Griffie 

Beste Niek en Ed, 

c. c. 

In aansluiting op het onderstaand mailbericht heb ik vanuit de Griffie de uitgangspunten 

voor de komende vergaderingen op een rijtje gezet. 

Dit is wenselijk aangezien een grote(re) toeloop wordt verwacht. 

De uitgangspunten gaan uit van het gebruikelijke gang van zaken, zoals aanwezigheid 

publiek en insprekers, publicatie. 

Ten aanzien van de insprekers is eerder al door de fractievoorzitters bepaald om het 

aantal insprekers te verdubbelen. 

Ik neem dat deze uitgangspunten jullie instemming kan hebben. 

Fred zal als verantwoordelijke openbare veiligheid later deze middag " op de lijn komen 

over overige aspecten openbare orde. 

Met vriendelijke groet. 

Gemeente Midden-Delfland 

Arjan de Vos I Raadsgriffier 

Anna van Raesfeltstraat 37 | 2636 HX | Schipluiden | 06 - 82055630 



Bijlage S1 

Communicatie via Whatsapp met burgemeester van Hemmen, dd 17 oktober 2023. 

Doorgestuurd 

Dag Bram, de directeur 
van 

de Nederlandse Vereniging 
voor 

Raadsleden is contactpersoon 

voor 
alle raadsleden die behoefte hebben 

aan een 
gesprek, ondersteuning of nazorg. Zij 

bieden vanuit Weerbaar Bestuur dezelfde zorg 
als die wij 

aan 
burgemeesters bieden. Ik 

stuur je zo zijn nummer. Raadsleden kunnen vrijblijvend / laagdrempelig contact met hem 

opnemen. Goed weekend verder! Groeten, 

16:56 

< 1 

O 

\ 

5. 

A 

En nog een document van de vereniging voor raadsleden over weerbaar bestuur: htt|sy/ > 

www. 
raadsleden. nl/sites/wvwv. raadsleden. nl/files/documenten/ 

factsheet_otwb_versie_26-10-21 . pdf 

16:56 



Bijlage S2 

Bom Martien 
< 
MBom @middendelfland.nl > 

woensdag 9 november 2022 09:11 

sandra.koppert @ogp-md.nl 

RE: Communicatieaanpak opvang : 
opmerkingen Sandra Koppert 

Van: 

Verzonden: 

Aan: 

Onderwerp: 

Met vlag Vlagstatus: 

Beste Sandra, 

Gisteren vernam 
ik datje 

geen 
reactie had gekregen 

op 
het verzenden 

van 
onderstaande 

aan 
de griffie. ïk weet niet of het 

gebruikelijk is dat tussen fracties en griffie de ontvangst wordt bevestigd. De griffier heeft het echter ontvangen en aan mij 

doorgezonden. 

Er zijn nog best wat wijzigingen op het stuk aangebracht. Daarbij is ook het merendeel van de door jou geplaatste opmerkingen 

verwerkt. Daar 
waar 

de raadsleden vrijheid hebben 
om zelf een rol te pakken is dat niet voorschrijvend in het plan 

van 
aanpak 

opgenomen. 
Het college heeft gisteren de finale versie vastgesteld. Deze wordt 

ongeveer nu 
door de griffier in iBabs geplaatst. 

Jouw fractie was de enige die 
een respons 

stuurde. We waarderen dat. Dank 
voor 

je reactie. 

Met vriendelijke groet. 

Martien 

Gemeente Midden-Delfland 

Drs. M. A. I. Bom EMIA1 Gemeentesecretaris - Algemeen directeur 

Anna van Raesfeltstraat 371 2636 H. X 1 Schipluiden 1 

Midden-Delfland is in 2008 uitgeroepen tot de eerste Cittaslow van Nederland. Dit is het wereldwijde netwerk van gemeenten dat zich sterk maakt om de kwaliteit 

van leven te verbeteren. Kijk voor meer informatie op www. middendelfland. nl en www. cittaslownederland. nl. 

■ Gein. ^nte 

Ga bewust 
om 

met het milieu. Print deze e-mail alleen als het echt nodig is. 

Disclaimer 

Van: Vos Arjan de < AdeVos @middendelfland.nl > 

Verzonden: woensdag 2 november 2022 16:11 

Aan: Bom Martien < MBom @middendelfland.nl; > Hemmen Bram van < BvanHemmen @middendelfland.nl > 

Onderwerp: Communicatieaanpak opvang : opmerkingen Sandra Koppert 

Ha Martien en Bram 

Ter verdere afdoening. 



1 

Groet 

Arjan de Vos 

Verzonden vanuit Outlook voor iOS 

Van: sandra.koppert @ogp-md.nl < sandra.koppert @ogp-md.nl > 

Verzonden: woensdag, november 2, 2022 3:34 PM 

Aan: Vos Arjan de < AdeVbs @middendelfland.nl > 

CC: niek.knaap @ogp-md.nl < niek.knaap @ogp-md.nl: > iakob.iongsma @ogp-md.nl < iakob.iongsma @ogp-md.nl: > 

ivo.vanderkolk @ogp-md.nl < ivo.vanderkolk @ogp-md.nl > 

Onderwerp: Communicatieaanpak opvang : opmerkingen Sandra Koppert 

Beste Arjan, 

Volgens mij hebben we tijdens de laatste besloten raads-/commissievergadering afgesproken dat we commentaar op het 

communicatieplan over de opvang van statushouders konden leveren. Bijgevoegd vind je mijn opmerkingen op het naar 

de raad verstuurde document. 

Zou jij deze willen delen met de communicatiedeskundige? 

Dank alvast! 

Met vriendelijke groet. 

Sandra Koppert, raadslid OGP 



Anna vsn Raesfehstraat 37, Postbus 1,2636 ZC Sdiipluïden 
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